
Protokół nr 6/2019

z  posiedzenia  Komisji  Oświaty  Rady  Miejskiej  w  Tarnowie,  które  odbyło  się  w  dniu  
23  kwietnia  2019  r.  w  sali  nr  8  (parter)  budynku  Urzędu  Miasta  Tarnowa  przy
ul.Goldhammera 3, w godzinach od 14.00

 
do godz.15.20. 

W posiedzeniu udział wzięło  4 członków Komisji (lista obecności radnych stanowi załącznik
nr 1).

Ponadto uczestniczyła Dyrektor Wydziału Edukacji Pani Bogumiła Porębska (lista gości –
załącznik nr 2).  

Proponowany porządek obrad:
1/ Informacja o funkcjonujących Bursach szkolnych – publicznych i niepublicznych.
2/ Organizacja i koordynowanie dowozu uczniów niepełnosprawnych do szkół (koszty, ilość
dzieci, zamówienia publiczne) za rok szkolny 2018/2019.
3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych: 
-  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych  przez Gminę Miasta Tarnowa oraz określenie granic ich obwodów (materiał
nr 10);
-  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć   nauczycieli,  którym  powierzono  stanowiska
kierownicze,  określenia  tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin   zajęć  niektórych
nauczycieli  oraz  zasad  zaliczania  do  wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w  formie
zaocznej i w kształceniu na odległość (materiał nr 11);
- projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie
z  wychowania  przedszkolnego  w przedszkolach  publicznych  prowadzonych  przez  Gminę
Miasta Tarnowa (materiał nr 12).
4/ Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 Posiedzenie  otworzyła  i  powitała  zebranych  Przewodnicząca  Komisji  Grażyna
Barwacz, po czym przedstawiła proponowany porządek obrad w wersji jw. 

Porządek został przyjęty jednomyślnie. 

Ad.1.
Informacja o funkcjonujących Bursach szkolnych – publicznych i niepublicznych.

Wydział  Edukacji  przedłożył  pisemny  materiał  dotyczący  funkcjonowania  Bursy
Międzyszkolnej w Tarnowie oraz informację dotyczącą organizacji i koordynowania dowozu
uczniów niepełnosprawnych za rok szkolny 2018/2019  (informacja – załącznik nr 3). 

Pani  Anna Krakowska przypomniała,  że  podczas  ubiegłorocznej  wizyty  Komisji
Oświaty w Bursie Międzyszkolnej mowa była o tym, że mimo, iż na początku roku uczniów
którzy  korzystają  z  internatów  jest  więcej  –  to  wiosną  ich  liczba  ulega  znacznemu
zmniejszeniu.  

1 Lista obecności radnych.
2  Lista gości. 
3  Informacja dot. funkcjonowania Bursy Międzyszkolnej w Tarnowie oraz informacja dotycząca organizacji i 

koordynowania dowozu uczniów niepełnosprawnych za rok szkolny 2018/2019  
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Pani Dyrektor Bogumiła Porębska przyznała, że jest to sytuacja powtarzająca się co
roku – od miesiąca marca ubywa wychowanków tak, że pod koniec roku zostaje ich ok. 50%.
Ponadto poinformowała, że w Tarnowie funkcjonują trzy niepubliczne bursy szkolne:
1/ Bursa szkolna dla dziewcząt prowadzona przez Zgromadzenie Sług Jezusa, ul. Rejtana 10;
49 dziewcząt; dotacja w 2018 r. – 424 990,72 zł;
2/  Bursa  Sióstr  Urszulanek  Unii  Rzymskiej  prowadzona  przez  Zgromadzenie  Sióstr
Urszulanek, ul. Bema 13; 49 wychowanków; dotacja - 413 262,08 zł;
3/  Tarnowska Bursa Szkolna,  ul.  Legionów 4; 100 wychowanków; dotacja 827 214,08 zł.
Miesięczna dotacja na jednego wychowanka bursy niepublicznej w 2018 r. wyniosła 689,92
zł. 

Ad.2.
Organizacja i koordynowanie dowozu uczniów niepełnosprawnych do szkół (koszty,

ilość dzieci, zamówienia publiczne) za rok szkolny 2018/2019.

Pani Dyrektor Bogumiła Porębska poinformowała, że upoważnienie Prezydenta do
organizowania  dowozu  dzieci  niepełnosprawnych  otrzymał  dyrektor  SOSW,  ponieważ
placówka  ta  dysponuje  własnymi  samochodami  i  realizuje  dowóz  dla  wszystkich  dzieci,
którym ta usługa się należy i niezależnie od tego, gdzie są dowożone. 

Pani  Anna  Krakowska zwróciła  uwagę,  że  koszt  dowozu  jednego  dziecka   jest
wysoki - z czego to wynika? Pani Dyrektor wyjaśniła, że zależy to od rodzaju samochodu 
i rodzaju schorzenia dziecka (np. konieczność przewiezienia dziecka na wózku + opieka).

Ad.3.
Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

Komisja Oświaty – po wprowadzeniu przez Panią  Dyrektor Bogumiłę Porębską –
jednomyślnie (4-za) pozytywnie zaopiniowała: 
1/  projekt  uchwały  w   sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych  przez Gminę Miasta Tarnowa oraz określenie granic ich obwodów (materiał
nr 10);
2/  projekt  uchwały  w   sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć   nauczycieli,  którym  powierzono  stanowiska
kierownicze,  określenia  tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin   zajęć  niektórych
nauczycieli  oraz  zasad  zaliczania  do  wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w  formie
zaocznej i w kształceniu na odległość (materiał nr 11);
3/  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania
przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta Tarnowa
(materiał nr 12).

Ad.4.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

W dalszej kolejności Komisja zapoznała się z:
1/  wnioskiem Przewodniczącego  Młodzieżowej  Rady  Miejskiej  w  sprawie  wprowadzenia
zmian  w  statucie  Młodzieżowej   Rady  Miejskiej  w  Tarnowie  (załącznik  nr  4).  Ponieważ
wprowadzenie zmian do statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej  wymaga podjęcia przez Radę

4  Wniosek  Przewodniczącego Młodzieżowej  Rady Miejskiej  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w statucie
Młodzieżowej  Rady Miejskiej w Tarnowie.
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Miejską  w Tarnowie   stosownej  uchwały  -  uzgodniono,  że  na kolejne  spotkanie  zostanie
przygotowany projekt w tym zakresie.   
2/  Odpowiedź na  wniosek w sprawie  przeglądu i  oszacowania  kosztów wymiany sprzętu
komputerowego oraz oprogramowania stanowiącego wyposażenie pracowni komputerowych
funkcjonujących w tarnowskich szkołach (załącznik nr 5). 
Po dyskusji   Komisja  postanowiła  zwrócić  się  z  prośbą do Prezydenta  o  zaplanowanie  
w  projekcie  budżetu  miasta  na  2020  r.  –  kwoty  1  mln  zł  na  wymianę   komputerów  
i  oprogramowania  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych,  które   mają  najstarszy  sprzęt
(wniosek został przyjęty jednomyślnie). 
3/  Odpowiedź  na  wniosek  Komisji  dotyczący  proporcjonalnego  zwiększania  wysokości
dodatków motywacyjnych i  funkcyjnych dla dyrektorów szkół i  nauczycieli,  w przypadku
podwyżek płac (załącznik nr 6).
4/  Uchwała  RO  Klikowa  w  sprawie  przeznaczenie  środków  będących  w  dyspozycji  rad
osiedli na zadania oświatowe (załącznik nr  7).

Ponadto,  w  związku  z  przesłanym  do  radnych  drogą  elektroniczną  pismem
mieszkańca, zatytułowanym „zawiadomienie”, a dotyczącym „indoktrynacji religijnej dzieci 
i  naruszeniu  praw rodzicielskich  przez  placówki oświatowe w Tarnowie podczas  imprezy
kulturalnej  UM  Tarnów”,  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Dyrektor  Wydziału
Edukacji. 

Przewodnicząca Pani Grażyna Barwacz zapytała, jak wygląda w Tarnowie sytuacja
związana ze  strajkami  nauczycieli.  Pani  Dyrektor Porębska  poinformowała,  że  w dniu
dzisiejszym strajkowały 22 jednostki, 43 – nie strajkowało. Jak chodzi o klasyfikację klas
maturalnych  –  nie  odbyła  się  jeszcze  w  2  placówkach  (odbędzie  w  dniu  jutrzejszym).
Pozostałe placówki - sklasyfikowały uczniów. 

Na tym - po wyczerpaniu porządku obrad – Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty 

   Grażyna Barwacz 
Protokół sporządziła:
Renata Stasik

5  Odpowiedź na wniosek w sprawie przeglądu i oszacowania kosztów wymiany sprzętu komputerowego oraz
oprogramowania  stanowiącego  wyposażenie  pracowni  komputerowych  funkcjonujących  w  tarnowskich
szkołach.

6  Odpowiedź  na  wniosek  Komisji  dotyczący  proporcjonalnego  zwiększania  wysokości   dodatków
motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów szkół i nauczycieli, w przypadku  podwyżek płac.

7  Uchwała RO Klikowa w sprawie przeznaczenie śródków będących w dyspozycji rad osiedli na zadania
oświatowe.
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